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Geitenboerderijen wachten waakzaam af
nieuws

Terwijl minister-President Kris Peeters donderdag aankondigde dat er een versterkte
monitoring komt naar Q-koorts, zijn ook de Vlaamse geitenboerderijen bijzonder
waakzaam. Bij de Geitjesweelde in het Pajottenland zijn alle bedrijfsbezoeken voor het
ogenblik afgelast. Ook bij geitenboerderij Polle in Lichtaart is het deze dagen opmerkelijk
kalm.
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Terwijl minister-President Kris Peeters donderdag aankondigde dat er een versterkte monitoring
komt naar Q-koorts, zijn ook de Vlaamse geitenboerderijen bijzonder waakzaam. Bij de
Geitjesweelde in het Pajottenland zijn alle bedrijfsbezoeken voor het ogenblik afgelast. Ook bij
geitenboerderij Polle in Lichtaart is het de laatste dagen kalm. “Buiten een paar journalisten zagen
we hier niemand”, klinkt het.
“Echt ongerust zijn we nog niet, maar we houden de zaken wel goed in het oog”, zegt Jan Lots van
geitenboerderij Geitjesweelde uit Gooik. Toch heeft de boer een aantal maatregelen genomen om
mogelijk besmetting tegen te gaan. “De stal is afgesloten voor bezoekers. Ook hebben we alle
bedrijfsbezoeken uitgesteld. Op het bedrijf hebben we een afsluiting geplaatst waar mensen niet
voorbij mogen”, klinkt het.
Op de Geitjesweelde is nog geen besmetting met Q-koorts vastgesteld. “We hebben een twintigtal
geiten die op jongen staan. Zieke dieren die besmet zijn met Q-koorts werpen na een koortsopstoot
hun jongen al rond de dertiende week van de zwangerschap. Bij ons zijn ze al verder zodat we wel
zeker zijn dat alles goed zit”, vertelt Lots.
Ook op geitenboerderij Polle zijn ze er redelijk gerust in. “Pas nog hebben een honderdtal geiten bij
ons gelammerd. Geen enkele daarvan heeft een miskraam gehad. Dat is een teken dat er bij ons nog
geen besmetting met Q-koorts is”, zegt de Lichtaartse geitenboer.
Beide bedrijven zijn niet te spreken over de berichtgeving van de media. “Door die angstaanjagende
beelden van doodzieke mensen in Nederland zit de schrik er goed in. Wij staan vaak op markten en
we hebben al van veel mensen gehoord of wij geen dragers zijn van de Q-koorts”, zegt Polle. Ook
bij de Geitjesweelde voelen ze dat de verkoop van geitenmelk en andere producten terugloopt.
“Nochtans zijn al onze producten volledig veilig voor consumptie. Ze zijn allemaal gemaakt van
geitenmelk die gepasteuriseerd of verhit is, zodat mogelijke ziektekiemen geen kans krijgen. Mensen
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die hier rauwe melk komen halen, raden we wel aan de melk eerst te koken om op zeker te spelen”,
zegt Lots. “Maar dit zijn allemaal preventieve maatregelen want voorlopig zijn er bij ons geen
problemen met Q-koorts”.
De geitenboeren zijn ook blij dat er al in september maatregelen werden genomen toen de Q-koorts
oprukte in Nederland. Geiten en schapen mogen niet in Vlaanderen worden ingevoerd zonder attest
waaruit blijkt dat de dieren ziektevrij zijn. Wellicht is juist daarom de Q-koorts nog niet opgedoken
bij ons”, aldus Jan Lots. Maar hij waarschuwt er ook voor dat dit niet betekent dat Vlaanderen
helemaal veilig is. “Ook de wind kan het virus over de grens blazen”.
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